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دريچه

دبیرمجمع تشخیص مصلحت نظام :
مدرسه کانکسی نماد تبعیض است

حادثه  بروز  پیامی  در  نظام  تشخیص مصلحت  دبیرمجمع 
ناشی  را  دزفول  سردشت  در  معلمان  کانکس  آتش سوزی 

بی عرضگی مدیریتی دانست.
محسن رضایی در این پیام در فضای مجازی تصریح کرد: 
صاعقه ، طبیعی است ولی "مدرسه کانکسی" ، نماد تبعیض 

و ضعف است. جلوی صاعقه بی عرضگی را بگیریم.
وی افزود: حادثه سردشت دزفول، ضرورت "ساختن مدرسه 
التدریس،  به جای کانکس" ، تبدیل وضعیت معلمان حق 
بیمه فرهنگیان"  "افزایش شمول  و  روستایی و عشایری" 

را یادآوری کرد.

یك كارشناس :
نرخ مسکن پایین نمی آید

کارشناس مسکن پیش بینی کرد: نرخ مسکن نه بالا می رود 
نه پایین خواهد آمد، بلکه به روال پیشین ادامه خواهد داد.

نجفی قدسی تاکید کرد: با قطع شدن اعلام قیمت مسکن 
در سایت های مختلف همزمان رشد فزاینده قیمت مسکن، 

زمین، خودرو و... ادامه پیدا کرد.
وی ادامه داد: بازار مسکن در حال حاضر در رکود فرو رفته 
تا  عید  از  که  است  فنرگونه ای  پرتاب  نتیجه  رکود  این  و 

شهریور ماه رخ داده است.
این کارشناس بیان کرد: فضای مجازی یا دولت قیمت را 
تعیین نمی کنند بلکه مافیای مسکن تعیین کننده است که 
حتی بعضا از همین دوستان وزارت مسکن هم افرادی در 

این مافیا تاثیرگذارند.

بخاطر واردات با ارز نیما ؛ 
شکر گران می شود

دبیر انجمن تصفیه کنندگان شکر گفت: با توجه به واردات 
شکر با ارز نیما و قیمت جهانی، قیمت شکر در بازار افزایش 

خواهد یافت.
با  شکر،  کنندگان  تصفیه  انجمن  دبیر  بهمنی  غلامحسین 
اشاره به تلاطم  قیمت شکر در بازار اظهار کرد: با توجه به 
اتمام شکر چغندری تولید داخل، با کسری در عرضه روبه رو 
هستیم که همین امر منجر به سر درگمی بازار شده است 
به طوری که شکر با نرخ های مختلفی تا ۱۰ هزار تومان 

عرضه می شود.
افزایش  و  نیما  ارز  با  شکر  واردات  به  توجه  با  افزود:  وي 
بنادر ۱۱ تا ۱۱ هزار  قیمت جهانی، نرخ هر کیلو شکر در 
و ۵۰۰ تومان تمام می شود که با احتساب سایر هزینه ها با 
به  می رسد،  کننده  مصرف  دست  به  تومان  هزار   ۱۵ نرخ 
همین خاطر باید تصمیماتی در حوزه شکر گرفته شود، در 
افزایش چشمگیری  آینده  در سال  قیمت  این صورت  غیر 

خواهد داشت.
بهمنی ادامه داد: بنابر آمار انجمن قند و شکر تولید شکر در 
سال ۹۶، ۲ میلیون و ۸۰ هزار تن تا ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار 
تاثیر مسائل مختلف همچون  از آن تحت  بعد  تن بود که 
قیمت خرید تضمینی، سیل و خشکسالی تولید کاهش یافت.

قیمت  قبل  اینکه سال  بیان  با  پایان  در  مقام مسئول  این 
هر کیلو شکر در بنادر ۳۰۰ دلار بود، تصریح کرد: با تبدیل 
ارز واردات به نیما، قیمت به ۴۳۰ تا ۴۴۰ دلار رسیده، اما 
از طریق واردات  باید  نیاز کشور واقعیتی است که  کسری 
تامین شود، اما در شرایط فعلی نوسان  نرخ ارز ، قیمت تمام 

شده بسیار بالاست.

معاون وزیر بهداشت : 
خیزش جدیدی از کرونا دیده می شود

ایرج حریرچی گفت: متاسفانه در برخی از استان ها خیزش 
جدیدی از بیماری دیده شده و در ۲ استان تهران و اصفهان 
افراد ۷ تا ۱۸ سال یافت شده  از رشد بیماری در  مواردی 

است.
داشت:  اظهار  البرز  کرونای  ستاد  جلسه  در  حریرچی  ایرج 
البرز در مقابله با کرونا بسیار موفق عمل کرده و این امر در 

۶ هفته اخیر نمود بیشتری داشته است.
وی افزود: پیش از این الگوی بیماری در البرز مشابه تهران 
مسیر  توانسته  البرز  استان  که  دارد  خرسندی  جای  و  بود 
خود را از پایتخت جدا کند و میزان بستری و مرگ و میر 
ناشی از کرونا در این استان به شکل قابل توجهی کاهش 

یافته است.
معاون وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اضافه کرد: 
همچنان نگران هستیم که کاهش رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی و عادی انگاری، موجبات شدت گرفتن بیماری را 
فراهم کند چراکه مواردی از ویروس جهش یافته در برخی 
نقاط دنیا مشاهده شده و باید نهایت تلاش خود را داشته 

باشیم که از ورود این ویروس جلوگیری کنیم.
وی گفت: جای خرسندی دارد که هیچ یک از استان های 
کشور در شرایط قرمز نیستند و ۱۹ شهرستان در وضعیت 
استان ها  از  برخی  در  متاسفانه  ولی  دارند،  قرار  نارنجی 
خیزش جدیدی از بیماری دیده شده و در ۲ استان تهران 
تا ۱۸ سال  افراد ۷  بیماری در  از رشد  و اصفهان مواردی 

یافت شده است.

معاون وزیر اقتصاد :
دارا دوم عرضه نمی شود

اظهار  دوم  دارا  عرضه  زمان  درباره  اقتصاد  وزیر  معاون 
داشت: فعلا نمی خواهیم دارا دوم را عرضه کنیم.

عباس معمارنژاد درباره آخرین تصمیمات نسبت به عرضه 
سومین صندوق واسطه گری مالی در بازار سرمایه یا همان 
آن  یونیت های  و  بانکی  کاملا  دوم  دارا  گفت:  دوم  دارا 

متشکل از سهام شرکت های بانکی است.
وی ادامه داد: با توجه به شرایط بازار سرمایه، در کوتاه مدت 

هیچ برنامه ای برای عرضه دارا دوم نداریم.
ثبات  به  سرمایه  بازار  که  زمانی  تا  کرد:  تاکید  معمارنژاد 
نرسد، دارا دوم بورسی نخواهد شد و آن را عرضه نمی کنیم.

پیش از این طبق گفته برخی از مسئولان، دارا دوم قرار بود 
تا پایان سال جاری وارد بازار سرمایه شود.

نگاه روز

وكیل مدافع یکی از متهمان :
پرونده عوامل 

حوادث آبان برگزار می شود
وکیل مدافع یکی از متهمین حوادث آبان ماه از تعیین وقت 

رسیدگی به پرونده موکل خود خبر داد.
حسین تاج وکیل مدافع یکی از متهمین حوادث آبان ماه در 
کرد:  اظهار  رجبی  محمد  پرونده  وضعیت  آخرین  خصوص 
رسیدگی به پرونده در شعبه ۲۳ دادگاه انقلاب برای اسفند 

ماه تعیین وقت شده است و منتظریم تا دادگاه برگزار شود.
لازم به ذکر است، محمد رجبی، سعید تمجیدی و امیرحسین 
 ۱۳۹۸ سال  آبان  اعتراض های  بازداشت شدگان  از  مرادی 
را  آن ها  گذشته  سال  اسفند  صلواتی  قاضی  که  هستند 
محاکمه و حکم اعدامشان را صادر کرده بود و اوایل دی ماه 
دیوان عالی کشور درخواست اعاده دادرسی این سه متهم را 

پذیرفت و دستور رسیدگی مجدد صادر کرد.

وزیر اقتصاد : 
بیمه حوادث اجباری است

وزیر اقتصاد و دارایی اظهار داشت: امروز اتفاق به یاد ماندنی 
برای کشور و صنعت بیمه و مدیریت بحران در کشور ثبت 
بیمه  تشکیل صندوق  برای  نهایی  گام های  چراکه  می شود 
اساسنامه  امروز  جلسه  در  و  شده  برداشته  حوادث  همگانی 

تصویب و مدیرعامل این صندوق هم انتخاب شد.
اولین  در  بیمه   شرکت های  مدیران  جمع  در  دژپسند  فرهاد 
اظهار  حوادث  همگانی  بیمه  صندوق  امنای  هیات  جلسه 
داشت: امروز اتفاق به یاد ماندنی برای کشور و صنعت بیمه 
گام های  چراکه  می شود  ثبت  کشور  در  بحران  مدیریت  و 
نهایی برای تشکیل صندوق بیمه همگانی حوادث برداشته 
این  مدیرعامل  و  اساسنامه تصویب  امروز  در جلسه  و  شده 

صندوق هم انتخاب شد.
تشکیل  پیگیر  دولت  که  است  دهه  دو  اینکه  بیان  با  وی 
این صندوق بوده، ادامه داد: از آنجایی که کشورمان در نوار 
بحران قرار گرفته و شاهد وقوع حوادث طبیعی متعددی در 
چند سال اخیر بودیم، اقتضا این بود که هرچه سریعتر نسبت 

به تشکیل این صندوق اقدام می کردیم.
برای  این صندوق می تواند هم  افزود: تشکیل  اقتصاد  وزیر 
مردم و هم برای دولت اطمینان خاطر ایجاد کند چراکه با 
وقوع هر بار حادثه طبیعی خسارت های مالی قابل توجهی به 
مردم وارد می آمد و همچنین فشار بر روی بودجه عمومی 
بار  از  بخشی  صندوق،  این  ایجاد  با  می یافت.  افزایش  هم 

مالی را شرکت های بیمه ای متحمل می شوند.
دژپسند با بیان اینکه دستگاه های مختلفی عضو این صندوق 
هستند، گفت: ایجاد این صندوق به این معناست که مرجعی 
جبران  برای  مالی  تامین  حادثه  هر  وقوع  با  تا  دارد  وجود 

خسارت ها بر عهده آن مرجع و صندوق باشد.
وی با بیان اینکه این صندوق می تواند عامل نجات بودجه 
دولت باشد، تصریح کرد: تجربه سیل اواخر سال ۹۷ و اوایل 
سال ۹۸ که بسیاری از استان ها را درگیر کرد نشان داد که 
این پس  از  و  باشد  تا چه حد می تواند مخرب  این حوادث 
بیمه  حوادث شرکت های  همگانی  بیمه  تشکیل صندوق  با 
بخشی از خسارت ها را می پردازند و بار جبران این هزینه ها 

برای دولت کاهش می یابد.
وزیر اقتصاد با تاکید بر اینکه بیمه صندوق همگانی حوادث 
اجباری و الزامی است، بیان داشت: ساختار این صندوق به 
گونه ای طراحی شده که اغلب دستگاه های دولتی را درگیر 
برای  دولت  جدی  اراده  نشان دهنده  اقدام  این  و  می کند 

کاهش آسیب های ناشی از حوادث است.
دژپسند گفت: یکی از نکات جالبی که در قانون این صندوق 
دیده شده این است که اقشار تحت پوشش نهادهای حمایتی 
در این صندوق حائز اهمیت هستند و به این قشر هم توجه 

شده است.
بیمه  صندوق  امنای  هیات  جلسه  اولین  به  اشاره  با  وی 
مدیرعامل  امروز  جلسه  در  داشت:  اظهار  حوادث  همگانی 
صندوق انتخاب شده و اساسنامه به تصویب رسیده و تا پایان 

هفته هم اساسنامه در هیات وزیران به تصویب می رسد.

طبق آخرین آمار :
۳۰ درصد دانش آموزان چاق هستند

طبق آخرین آمار ۳۰.۱ درصد از دانش آموزان ایرانی دارای 
اضافه وزن و چاقی هستند.

مدیرکل تربیت بدنی وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه 
ملی  طرح  در  آموز  دانش   ۲۷۰ و  هزار   ۲۹۰ و  میلیون   ۱۳
کنترل وزن و چاقی )کوچ( مورد سنجش قرار گرفتند و در 
و  لاغر  نرمال،  وزن،  اضافه  دارای  چاقی،  گانه   ۵ وضعیت 
 ۶۳.۹ اساس  این  بر  گفت:  شدند  بندی  طبقه  لاغر  خیلی 
درصد دانش آموزان نرمال، ۳۰.۱ درصد چاق و دارای اضافه 

وزن و ۶ درصد لاغر یا لاغر شدید هستند.
محمد جعفری، با بیان اینکه طبق آخرین آمار پروژه کوچ، 
از دانش آموزان ما دارای اضافه وزن و چاقی  ۳۰.۱ درصد 
ابتدایی تا دوازدهم را  از اول  هستند اظهار کرد: طرح کوچ 

در برمی گیرد.
وی افزود: ۱۳ میلیون و ۲۹۰ هزار و ۲۷۰ دانش آموز در این 
طرح مورد سنجش قرار گرفتند و در وضعیت ۵ گانه چاقی، 
بندی  طبقه  لاغر  خیلی  و  لاغر  نرمال،  وزن،  اضافه  دارای 
شدند. بر این اساس ۶۳.۹ درصد دانش آموزان نرمال و ۶ 

درصد لاغر یا لاغر شدید هستند.
مدیرکل تربیت بدنی وزارت آموزش و پرورش در پاسخ به 
در  گفت:  دارد؟  بیشتری  شیوع  پایه  کدام  در  چاقی  اینکه 
حال تحلیل آمار ها هستیم. سامانه سناد کارنامه هم صادر 
اختیار  در  را  آموز  دانش  بدنی  شاخص  وضعیت  و  می کند 

خانواده قرار می دهد.
حوزه  برنامه های  و  سیاست ها  تعریف  به  اشاره  با  جعفری 
برنامه  اساس  بر  پرورش  و  آموزش  وزارت  بدنی  تربیت 
درسی ملی گفت: دو ساعت درس تربیت بدنی داشتیم که 

پاسخگوی نیاز های حرکتی دانش آموزان نبود. 
ورزشی  المپیاد های  مانند  نوینی  طرح های  علت  همین  به 
و  درون  ورزشی  کانون های  پویا،  حیاط  ای،  مدرسه  درون 
برون مدرسه ای به عنوان مکمل و فوق برنامه طرح ریزی 
و اجرا شد تا بتوانیم سرانه تحرک بچه ها را افزایش دهیم.

مقام مسئول در وزارت علوم :

۶۰۰ مقاله ايرانی باطل شده است

نماینده مجلس :

دولت گرانی خودرو را نبايد به گردن سايت ها بیاندازد

ازدواج و طلاق های صوري افزایش می یابد ؛  

وام ۱۰۰ میلیونی مسیر را برای مسائل انحرافی باز می کند

ما نمی خواهیم جمعیت ناقصی داشته باشیم که 
هزینه ای چند برابر یک فرد سالم است و فردی 
که متولد می شود عذاب بکشد، غربالگری لازم 

است.
بودجه  لایحه  تلفیق  کمیسیون  سخنگوی 
اسلامی  شورای  مجلس  این که  بیان  با   ۱۴۰۰
آمادگی پیش بینی ردیفی در بودجه برای کاهش 
گفت  دارد،  را  باردار  زنان  غربالگری  هزینه های 
که پیشنهاد حذف غربالگری را به حساب مجلس 

شورای اسلامی نگذارید.
می خواهم  مردم  از  من  کرد:  اظهار  زارع  رحیم 
به  را  باردار  زنان  غربالگری  حذف  پیشنهاد 
ظاهرا  نگذارند  اسلامی  شورای  مجلس  حساب 
مطرح  خانواده  ویژه  کمیسیون  در  پیشنهاد  این 
برسد به معنی مبارزه با علم است و ما دیگر نباید رد کنند چرا که اگر چنین پیشنهادی به تصویب است از اعضای این کمیسیون می خواهم آن را 

ادعای علمی بودن کنیم.
ناقصی  جمعیت  نمی خواهیم  ما  شد:  یادآور  وی 
فرد  یک  برابر  چند  هزینه ای  که  باشیم  داشته 
عذاب  می شود  متولد  که  فردی  و  است  سالم 
بکشد، غربالگری لازم است و ما هرچه بتوانیم 
در حوزه غربالگری بودجه بگذاریم و تلاش کنیم 
کم است اتفاقا باید غربالگری اجباری باشد حتی 
کمک  هزینه هایش  کاهش  به  هستیم  حاضر 
کنیم خیلی ها مشکل مالی دارند و شاید نتوانند 
این هزینه را پرداخت کنند. ما باید به هر قیمتی 
حفظ کنیم یارانه بدهیم و یا ردیفی برای کاهش 
هزینه ها پیش بینی کنیم. هرچه هست امیدواریم 
در  که  غیرعلمی  و  غیرکارشناسی  پیشنهاد  این 
جامعه هم بازتاب بدی داشته به حساب مجلس 

شورای اسلامی گذاشته نشود. 

حذف غربالگری زنان باردار مبارزه با علم است ؛

جمعيتناقصنميخواهيم

مدیر دفتر برنامه ریزی و سیاستگذاری امور پژوهشی وزارت علوم 
ضمن توضیح درباره اینکه اساسا چرا یک مقاله مردود یا باطل می 

شود، آمار مقالات باطل شده ایران در دنیا را اعلام کرد.
محسن شریفی، با اشاره به اینکه »سلامت علم« به ویژه در شرایط 
رعایت  راستای  در  کرد:  اظهار  است،  اهمیت  حائز  امروز  کرونایی 
اخلاق در انجام پژوهش و انتشارات علمی در یکی دو سال گذشته 
در ستاد وزارت علوم و هم در دانشگاه ها اقداماتی صورت گرفته است؛ 
از جمله اینکه کارگروه اخلاق در پژوهش بر اساس قانون تشکیل 
شد و حدود ۷-۸ جلسه در یک سال اخیر در وزارت علوم برگزار شد. 
این کارگروه همچنین در تمامی دانشگاه ها و مؤسسات آموزشی نیز 
تشکیل گرفته است.وی افزود: کارگروه اخلاق در پژوهش وظایف 

مختلفی از جمله پیشگیری از تخلف، برگزاری کارگاه آموزشی برای 
افزایش  علمی،  نویسی  درست  و  درستکاری  ترویج  پژوهشگران، 
آگاهی پژوهشگران و نهایتاً تأیید صحت پژوهش ها را بر عهده دارد. 
مدیر دفتر برنامه ریزی و سیاستگذاری امور پژوهشی وزارت علوم 
ضمن تاکید بر اینکه حرکت وزارت علوم و وزارت بهداشت مبنی بر 
تشکیل کارگروه های اخلاق اقدام بسیار اساسی بوده و نقش مهمی 
در افزایش ترویج اخلاق در پژوهش و جلوگیری از بروز تخلف داشته 
و دارد، خاطرنشان کرد: یکی از نکاتی که از این منظر باید به آن 
توجه کنیم این است که برای انتشار دستاورهای علمی قواعد، اصول 
علمی انتشارات در سطح دنیا و اخلاق علمی را حتماً رعایت کرد. 
چرا که اگر این اقدامات صورت نگیرد، مقالات بعد از انتشار توسط 

دیده بان های مختلفی رصد می شوند و در صورت محرز شدن تخلف، 
مقالات منتشر شده را باطل خواهند کرد.شریفی در ادامه تصریح 
ایجاد شده اند  تعریف وظایف مشخصی  با  دنیا موسساتی  در  کرد: 
انتشارات  که وضعیت اخلاق در پژوهش را رصد می کنند و حتی 
و مقالات منتشر شده در سال های قبل را نیز رصد می کنند. یعنی 
ممکن است یک مقاله یک سال قبل و یا ۱۰ سال گذشته منتشر 
شده باشد ولی باز هم توسط این مؤسسات مورد ارزیابی قرار خواهد 
گرفت. شریفی در پایان به جدیدترین آمار مقالات باطل شده یا باز 
پس داده شده ایران اشاره کرد و گفت: از سال ۲۰۱۰ تاکنون، بیش 
ایرانی  از آن مقالات،  باطل شده که ۶۰۰ مورد  از ۲۵ هزار مقاله 

بوده است.

درباره  مجلس  نماینده  دو  ایزدخواه،  روح ا...  و  موسوی  علی  سید 
اینترنتی  پلتفرم های  به  مسکن  و  خودرو  قیمت  بازگشت  موضوع 
اظهار نظر کرده و توصیه کرده اند قوه قضاییه نظر کارشناسان و 
نمایندگان مجلس را با در نظر گرفتن اهمیت شفافیت بازار لحاظ 
کند. سید علی موسوی، در خصوص اهمیت بازگشت قیمت برخی 
محصولات در پلتفرم های نیازمندی و آگهی های آنلاین، گفت: »به 
و مسکن شده دلالی،  قیمت خودرو  رفتن  بالا  آن چه سبب  یقین 
سودجویی و عدم نظارت بر بازار است، نه شفافیت قیمت گذاری در 

رسانه های تایید شده که مورد نظارت هم هستند.«
نماینده مردم ملکان در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه حذف 
قیمت محصولات مختلف همچون خودرو و مسکن از پلتفرم های 
آگهی آنلاین مختلف مانند دیوار تاثیری بر کاهش و حتی مدیریت 

قیمت ها نداشت، افزود: »اگر چه قیمت ها به مدت ۹ ماه از پلتفرم های 
آگهی آنلاین حذف شد اما در این مدت بازهم شاهد افزایش قیمت  
نباید به  بنابراین دولت  کالاهایی همچون خودرو و مسکن بودیم 
دنبال سیاه کاری بوده و کم کاری خود را در راستای کنترل قیمت ها 

به گردن این سایت ها بیاندازد.«
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس اعلام کرد مراجع قضایی 
هوشیار باشند که مبادا دولت با فشار به آن ها باز هم موجب برخورد 
با پلتفرم های آگهی شوند، چرا که مراجعه حضوری مردم به مراکز 
و بنگاه های معاملات در ایام شیوع بیماری کرونا، به صلاح نیست 
در  شفافیت  پلتفرم ها  این  از  قیمت  مجدد  حذف  با  آنکه  ضمن 

قیمت گذاری باز هم از بین خواهد رفت.
وي گفت فشار دولت به قوه قضاییه برای برخورد با این پلتفرم ها 

که بیش از ۸۰۰ هزار کسب و کار ایجاد کرده اند و فقط دیوار بیش 
از ۳۰ میلیون کاربر دارد، قابل پذیرش نیست، لذا توصیه می کنم 
قوه محترم قضاییه نظرات کارشناسان و نمایندگان مجلس را در 
بازگرداندن قیمت خودرو و مسکن در پلتفرم های آگهی دیوار با نظر 

گرفتن اهمیت شفافیت بازار لحاظ کنند.
بازگشت  اهمیت  درخصوص  نیز،  ایزدخواه  ا...  روح  دیگر  سوی  از 
گفت:  برخط،  آگهی های  پلتفرم های  در  محصولات  برخی  قیمت 
»اگرچه قیمت خودرو و مسکن به مدت ۹ ماه از این پلتفرم ها حذف 
شد اما براساس داده های استارتاپ های آگهی برخط و داده های مرکز 
آمار، اوج تورم هم در همین ۹ ماه بوده است، بنابراین نمی شود حذف 
قیمت ها را موثر در کاهش تورم دانست. بلکه باعث حذف شفافیت 

بازار هم می شود.«

محمد مهدی تندگویان  با بیان اینکه رویکرد کاهش سن ازدواج 
رویکرد خوبی است اما این مهم از طریق تفکیک سنی در پرداخت 
وام ازدواج امکان پذیر نیست، اظهار کرد: بحث ما این نیست که 
چرا وام ازدواج را افزایش می دهند چراکه این معاونت از اعطای 
تسهیلات بیشتر به جوانان استقبال می کند اما آنچه حائز اهمیت 
است عدم انجام کار کارشناسی، مطالعه، آمارسنجی و مبنا و دلایل 
پسران  به  تومانی  میلیون  ازدواج ۱۰۰  وام  پرداخت  برای  منطقی 
این اعداد و  از ۲۳ سال است.  از ۲۵ سال و دختران کمتر  کمتر 

رقم ها بر چه مبنا، اساس و مطالعه ای  تصمیم گیری می شوند؟
وی ادامه داد: آیا نمایندگان نسبت به تبعات این تصمیم گیری کار 
مطالعاتی و آماری انجام داده اند که اکنون به سمت اجرا می روند؟ 
در سال های گذشته با افزایش مبلغ وام موارد انحرافی شکل گرفت 
که بارها آن ها را تذکر دادیم و خواستار تدوین دستورالعمل ویژه 
به آن  اما متاسفانه  بودیم  بر پرداخت و دریافت آن  برای نظارت 
گذشته  انحرافی  مسائل  همان  نگران  ما  نیز  اکنون  و  نشد  توجه 

هستیم.
وام  دریافت  برای  ازدواج  سن  به  مربوط  انحرافات  از  نگرانی   *

۱۰۰ میلیونی
تندگویان افزود: اکنون نگران ایجاد مشکلات انحرافی نسبت به 
ازدواج ۱۰۰  وام  دریافت  برای  که  به طوری  ازدواج هستیم  سن 
میلیون تومانی شاهد ازدواج و طلاق های صوری باشیم. متاسفانه 
علیرغم اهمیت تدوین دستورالعمل برای نظارت دریافت کنندگان 
که  درحالی  هستیم  آن  به  بی توجهی  شاهد  همچنان  ازدواج  وام 

و  اعداد  افزایش  از  مهم تر  مراتب  به  مسائلی  چنین  به  رسیدگی 
ارقام وام ازدواج است.

معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان تصریح کرد: 
این تفکیک در  از  تبعات حاصل  به  نمایندگان مجلس نسبت  آیا 
پرداخت وام ازدواج کار کارشناسی، مطالعه و پایشی انجام داده اند؟ 
از کدام دستگاه مرتبط درباره این موضوع نظر کارشناسی اخذ شده 
مسکن  و  اشتغال  به  مربوط  اقتصادی  مشکلات  و  تورم  است؟. 
سن نمی شناسند، پس چگونه ما برای پرداخت وام ازدواج تفکیک 
سنی قائل شده ایم؟ درباره تبعات اجتماعی این تصمیم چه نهادی 

پاسخگو خواهد بود؟.
وی معتقد است که عمده جوانان سن ازدواج را حتی با فراهم بودن 
نمایندگان مجلس  تصمیم  مورد  از سن  بالاتر  اقتصادی  امکانات 

می دانند اما با بی توجه به چنین مطالعاتی تصمیم گیری می شود.
به گفته تندگویان، از جمله نکاتی که در این تصمیم به آن توجه 
نشده، بحث تجرد قطعی و عدم توجه به بخشی از متولدین دهه 
۶۰ است که همچنان به دلیل مشکلات اقتصادی مجرد مانده اند و 
در این تصمیم گیری نیز عملا تسهیلات کم تری دریافت می کنند.

وی همچنین این را هم گفت که بر چه مبنایی پسری که سال 
آینده وارد ۲۶ سال و دختری که وارد ۲۴ سال می شود نمی تواند از 
وام ازدواج ۱۰۰ میلیونی بهره مند شود؟. منطق این تصمیم چیست 
و چه پاسخی در قبال این جوانان داریم که همانند سایر جوانان 
تحت تاثیر همین فشار تورم و مشکلات اقتصادی جامعه هستند؟.

معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان تصریح کرد: 

می توان گفت پسران اگر بخواهند حداقل ادامه تحصیل را تا مقطع 
کارشناسی پیش ببرند و سپس به سربازی بروند، با فراهم بودن 
تمام شرایط، در حوالی ۲۶ سالگی اقدام به ازدواج می کنند بنابراین 
نیازی به تفکیک سنی در پرداخت وام  ازدواج  برای کاهش سن 
ازدواج نیست، یا باید سدهای مدرک گرایی را شکست و به روند 
خدمت سربازی توجه بیشتری کرد و یا باید مشوق های دائمی برای 
ازدواج قرار داد. به گفته وی، حتی در صورت کاهش سن ازدواج 
اگرجوانان توانایی و مهارت لازم برای زندگی مشترک را نداشته 
باشند نمی توان به هدف خانواده پایدار و فرزندآوری رسید بلکه به 
مهارت های  نداشتن  و  پایین  سنین  در  جوانان  آگاهی  عدم  دلیل 

زندگی مشترک شاهد طلاق های زودهنگام خواهیم بود.
معاون ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان افزود: آمار 
مربوط به طلاق های کمتر از پنج سال زندگی مشترک در حدود 
آموزش  با  توامان  ازدواج  اگر کاهش سن  بنابراین  دو سوم ست. 
مهارت های زندگی مشترک نباشد شاهد آسیب های اجتماعی نظیر 
طلاق خواهیم بود از این رو با در نظر گرفتن تمامی این موارد باید 

به اعطای مشوق های دائمی روی آوریم.
تندگویان در پایان افزود: باید با در نظر گرفتن مشوق های دائمی 
و نه مقطعی که خود منجر به مشکل آفرینی برای جوانان است، 
در راستای اهداف کلی خانواده و فرزندآوری حرکت کنیم چراکه با 
ایجاد چنین تفکیک سنی در پرداخت وام ازدواج تبعیضی را ایجاد 
را در پرداخت و دریافت وام  انحرافاتی  می کنیم که ممکن است 

ازدواج ایجاد کند.

فراخوانتمديدزمانيمناقصهعمومييكمرحلهاي
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موضوع تهیه و نصب حفاظ بتني پیش ساخته مفصلي ) نیو جرسي( ) تجدید مناقصه( 
به آگاهي میرساند مهلت زماني دریافت اسناد تا تاریخ 99/11/1۶ ساعت 19 و مهلت 
زماني ارائه پیشنهاد تا ساعت 9 روز دوشنبه مورخ 99/11/18 و زمان بازگشایي پاکت 
ها تا ساعت 1۰ صبح روز دوشنبه مورخ 99/11/18 و اصل ضمانت فرآیند ارجاع کار 
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و اسناد به قوت خود باقي مي باشد.
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